
Title (en)
Process for the production of images in a printing cylinder.

Title (de)
Verfahren zur Bebilderung eines Druckformzylinders.

Title (fr)
Procédé de fabrication d'un cylindre d'impression portant une image.

Publication
EP 0368180 A2 19900516 (DE)

Application
EP 89120430 A 19891104

Priority
DE 3837978 A 19881109

Abstract (en)
A process for the production of images in a printing cylinder in a rotary offset machine is specified, in which parts of the surface of the printing
cylinder are changed in respect of their ink/water affinity by means of a substance coating which is adequate for the image and influences the ink
guiding. In contrast to a known process, in which the substance transfer likewise takes place by means of the thermotransfer process but directly
onto the printing cylinder provided with a hard surface, the process according to the invention is characterised in that the substance coating takes
place at least as an alternative on a soft surface. For this purpose, either the surface of the printing cylinder is soft or the transfer takes place in two
transfer steps with interposition of a transfer cylinder with a soft surface - preferably of the blanket cylinder. The process guarantees an even transfer
of the substance even in the case of relatively wide production tolerances since deviations in the transfer line relating to distance and pressing force
are compensated. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zur Bebilderung eines Druckformzylinders in einer Rotations- Offsetdruckmaschine angegeben, bei dem mittels eines
bildadäquaten, die Farbführung beeinflussenden Substanzauftrages Teile der Oberfläche des Druckformzylinders bezüglich ihrer Farb/Wasser-
Affinität verändert werden. Im Gegensatz zu einem bekannten Verfahren, bei dem die Substanzübertragung ebenfalls mittels eines Thermotransfer-
Verfahrens jedoch direkt auf den mit einer harten Oberfläche versehenen Druckformzylinder erfolgt, ist das erfindungsgemäße Verfahren dadurch
gekennzeichnet, daß der Substanzauftrag zumindestens hilfsweise auf eine weiche Oberfläche erfolgt. Hierzu ist entweder die Oberfläche des
Druckformzylinders weich, oder die Übertragung erfolgt in zwei Transferschritten unter Zwischenschaltung eines Transferzylinders mit weicher
Oberfläche - vorzugsweise des Gummituchzylinders. Das Verfahren gewährleistet eine gleichmäßige Substanzübertragung auch bei relativ großen
Fertigungstoleranzen, da Abstands- und Anpreßdruckabweichungen in der Übertragungslinie kompensiert werden.
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